
 

Verslag  

Datum 15 augustus 2022 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Dick (voorzitter), Yvonne (verslaglegging), Marcel (algemeen lid), 

TLO (Harm-Jan, Carla), Jacq, Nanna (stemhebbend lid), Anne, Egon 
(respectievelijk werkgroep Groen, Duurzaam), Theo, Ronnie (werkgroep 

Hondenbezit), Corina Nugther, sportcoach sportbedrijf, André (bewoner), 
Jacqueline Snijder (reclassering), Frans (redactie ‘t Woerdje) 

 
Afgemeld: Simone, Petra, Hans G, David, Gretha 

 
Aanvragers: Marcel, Martijn  

 

 

1  Opening/Welkom  
Voorstelronde  

2  

 
Verslag vorig platformoverleg 4 juli  
Werkgroep Groen heeft aangegeven dat er geen stelling is genomen op 

de vraag van Joris Brandts (D66) over Gaardenhagen. Deze vraag 
nemen wij mee en zullen daar het volgend overleg op terugkomen. 

Verslag is goedgekeurd. 

3  Mededelingen bestuur 

Aanwonenden van het sportpark zijn aanwezig om een gesprekspartner 
te zoeken vanwege de toenemende overlast (drugs, geluid, parkeer). Ze 

willen in gezamenlijkheid kijken wat er voor oplossingen kunnen zijn om 
deze overlast terug te dringen. Er wordt gevolg gegeven aan een 
gesprek om met elkaar en partijen die direct hier ook wat over kunnen 

zeggen, tot een oplossing te komen. Hun vertrouwen in het 
sportcentrum zelf is er niet, mailtjes worden niet beantwoord, men krijgt 

het gevoel niet serieus genomen te worden. Toch is advies ook vanuit 
manager TLO om met stichting Sportcentrum om de tafel te gaan zitten. 

Bea wil graag als mediator(onafhankelijk persoon) hieraan meehelpen. 
Graag op zeer korte termijn om tafel, de stress zit de aanwonenden 

hoog! In ieder geval binnen twee weken zal hier vervolg aan worden 
gegeven.  

 
Reclassering is verhuisd naar de Overmaat, willen graag ook op onze 

mailinglijst en wil op de hoogte blijven van wat er speelt binnen 
Rijkerswoerd. Buitenwerk (werkstraffen) is altijd onder begeleiding. Het 

Woerdje zal hier wat over in het wijkblad zetten.  
 



ZZP’ers in de wijk zijn er ongeveer 300. Ondernemers in contact brengen 

en faciliteren. Kan samen op sportcentrum worden gewerkt. 
Koffieochtenden worden er georganiseerd en netwerkavonden. Planning 

is gemaakt en zal via posters worden gepubliceerd. Zo kunnen ZZP’ers 
elkaar helpen.  

 
Aanvraag: 

Burendag Louis Amstrong(goedgekeurd) 
Burendag G.Marshall (goedgekeurd) 

4  Mededelingen TLO   
In september gaat TLO met onze wijkwethouder de heer Paul Smeulders 

een oriënterend rondje doen door de wijk en kennismaken met diverse 
personen. 

5  Mededelingen Wijkagenten/Boa 
Overlast skatebaan is sterk afgenomen. Winkelcentrum heeft wel heel 

veel overlast, hoewel de laatste paar dagen dit ook weer wat is 
afgenomen. Bij BigSnack is een grote concentratie.  

6  Mededelingen Hondenbezit 

Staatsbosbeheer laat op antwoord wachten. TLO geeft aan te 
onderzoeken (kosten) of Woerdse Wal te omheinen is en welke opties er 

mogelijk zijn.  

8  Mededelingen Duurzaam   

Geen mededelingen  
 

                  PAUZE  

 

                  PAUZE  

 

                  PAUZE  

9  Mededelingen Cultuur 
Boekje van kunst- cultuur gaat even de vergadering rond. Deze wordt in week 
35 uitgebracht, iedere wijkbewoner ontvangt deze persoonlijk in zijn/haar 

brievenbus.  

10  Mededelingen Groen 
Gaardenhage en tuinmaat 

Wat is eigenlijk de opvatting van het bestuur aangaande de bebouwing en de 
invulling van de paardenwei? Of is het niet de taak van het bestuur om een 

opvatting te hebben, te politiek? 

Dit omdat bewoners van de wijk brieven hebben geschreven die van een andere 
mening getuigen dan de gemeente: tuinmaat en aantal woningen in de 

Gaardenhage 

Moet het bestuur dan niet met de bewoners in gesprek? Hoe ga je om met de 

mening van bewoners. 

  

Groen Rijkerswoerd: 

• 1 oktober pilot achter het winkelcentrum, voorbereid door Dolmans, op 1 okt. 
planten! Bovendien kunnen inwoners van de wijk i.v.m. het vergeten 

plantseizoen een plantje afhalen voor een vergroening van hun omgeving: 

boomspiegel. Bij inlevering van een tegel is een tweede plantje mogelijk. We 
hebben 500 planten waarschijnlijk. 

• We hebben plannen gekregen voor het aanbrengen van beplanting langs de 
groene Linten. Wij willen graag met bewoners en de gemeente een 

groenschouw langs het zuidelijkste lint om de plannen bekend te maken en 

eventueel van gedachten te wisselen over de beplanting. 
• Wij hebben een stukje geschreven over het adopteren van boomspiegels in 

de wijk. 



• De wijkgroenagenda waar wijkbewoners een onderbouwd groen idee mogen 

indienen draait proef en komt binnenkort online 
• De ruilkastjes zijn aangekomen en worden ondergebracht, verspreid over de 

wijk. Zie Woerdje. 
• Ondersteuning buurtgroen: mest, vervangend groen, boomsnippers, 

mogelijkheid tot een vast bedrag per jaar te verdelen over de diverse 

projecten???? Ook contact gelegd met Stadslandbouw (incidenteel 
ondersteuning) met Dolmans, buurtconciërge nog contact leggen. 

• Twee plannen die al voor Corona waren opgesteld door buurtbewoners zijn bij 

de gemeente die onderzoekt wat de mogelijkheden zijn. 

11  Mededeling werkgroep Veilig in de Wijk 
In wijkveiligheid overleg is parkeren/onveilige situatie bij winkelcentrum 
onder controle. Er wordt ook direct bekeurd. Eerstvolgende overleg 

wordt dit weer besproken.  
 

AED- volgens Hartstichting is de wijk voldoende gemonitord, maar 
volgens VidW, Marcel, is een groot deel (oostelijk deel) niet goed in kaart 

gebracht (6 minuten is nog de vraag). Op de website kan de kaart 
vertoond worden. Via landelijk netwerk van de www.hartslag.nu kunnen 

ook burgers zich opgeven voor burgerhulpverlening en de geregistreerde 
kunnen dan opgepiept worden. Alleen de 24-uur per dag geregistreerde 

AED’s.  
 

Avond4daagse: vergunning is binnen van de gemeente Arnhem. 
Wachten is op verklaring van Overbetuwe (maken gebruik van openbare 

weg). Inmiddels 250 inschrijvingen. Een entertainer heeft zich 
aangemeld om bij finish wat leuks te organiseren. 

12  Mededelingen redactie 
Nieuwe vormgeefster, Gretha Vroonland-Zweerd. Wat vóór 21 augustus 

is binnengekomen wordt binnenkort in Het Woerdje vermeld. Er is 
behoefte aan een upgrade voor de website, binnenkort zal dit vanuit een 

werkgroep vorm worden gegeven, beter vinden van informatie.  

13  Wvttk / Rondvraag  
Vragen/opmerkingen:  

Tuinmaat alternatief aangedragen door bewoners (afwijzing) 
Huur Stadslandbouw is verlengd (3 jaar) 

Corinne geeft aan dat vanuit sportbedrijf meegewerkt wordt aan de 
avond4daagse.  
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